
 
 

15. juli 2014 

 

 

I henhold til § 37 stk. 1 i Forretningsordenen for Inatsisartut, fremsætter jeg hermed følgende 

spørgsmål til Naalakkersuisut: 

 

1. Hvor meget vil indførelse af fri internet i uddannelsespladserne koste? 

2. Hvor meget vil indførelse af fri internet på kollegierne koste? 

(Karl-Kristian Kruse, Siumut) 

 

 

Begrundelse: 
Vi har i fremtiden brug for flere studerende såvel uddannet arbejdskraft, og i disse tider sker 

udviklingen på kommunikationsområdet stærkt, hvorfor man som en global medborger ikke kan 

undvære internetforbindelse, hvor også man kan få masser af oplysninger samt værktøj under 

uddannelsen. 

 

Derfor er de studerendes brug af fri internet, en del af de midler der kan bruges, i forbindelse med 

styrkelsen af uddannelser samt for at få flere i uddannelse. 

 

Internet adgang i kollegierne er blevet et uundværligt værktøj, hvorfor fri internet vil udfylde 

behovet for flere uddannede fremadrettet, ligesom fri internet også vil lette de studeres vilkår. 

 

Jeg ønsker at mine spørgsmål bliver besvaret inden for 10 arbejdsdage. 


